
WDSF a soutěže v Anglii 

další dopis od prezidenta 

25. října 2011 

uveřejněno na webu WDSF, překlad: Eva Bartuňková 

 

Během posledních dvanácti měsíců jsem vám příležitostně psal, abych vám poskytl současné, přesné 

informace o WDSF a Anglii. 

V nedávné době jsme byli optimističtí, protože některé význačné osobnosti, které byly po mnoho let 

aktivní v tancování v Anglii, jako trenéři, porotci a organizátoři, nám daly najevo vůli zvážit účast 

v sportovním systému WDSF a vybudovat taneční sport uvnitř WDSF a olympijské rodiny. 

Odpověděli jsme prohlášením v dobré víře, že Prezidium WDSF nezasáhne proti sportovcům, 

porotcům a dalším funkcionářům, kteří se v roce 2011 účastnili Blackpoolských festivalů, 

International Championships v Royal Albet Hall v Londýně a UK Open Championships v Bournemouth 

v Anglii. 

Dodrželi jsme naše slovo a jako pokračování mnou učiněných příslibů na Výročních zasedáních WDSF 

(WDSF Annual General Meeting) v roce 2010 a 2011, jsem pokračoval v kontaktování různých 

organizátorů soutěží v Anglii, a dalších význačných osobností v Anglii, ve snaze najít řešení pro 

budoucnost. Jak jsem vám naposledy vysvětloval, kompromisem, který WDSF průběžně navrhovalo, 

bylo zahrnout registrované soutěže WDSF pod tyto soutěže, abychom mohli podpořit všechny 

sportovce k účasti ve všech soutěžích. 

WDSF pokračuje v jednáních a plánování budoucího tanečního sportu s pokrokovými stoupenci 

našeho sportu v Anglii. Jednali jsme s různými organizátory soutěží a očekáváme progresivní vývoj 

pro WDSF v Anglii v blízké budoucnosti. S politováním však konstatuji, že navzdory dřívějším slibům, 

jsme neobdrželi konstruktivní odpovědi. 

Píši vám, abych objasnil situaci týkající se účasti sportovců, porotců a dalších funkcionářů na 

Blackpoolských Festivalech v roce 2012. 

Následně po mém dopisu z 18. března 2011, Prezidium WDSF pokračovalo v jednáních s organizátory 

Blackpool Festival s výhledem dosáhnout smlouvy s WDSF o sportovní a regulační spolupráci, které 

by nám umožnilo zahrnout tuto událost do sportovního kalendáře WDSF. Jednání stále pokračují a 

neustále doufáme, že nakonec vyústí ve výsledek, který bude prospěšný pro všechny strany 

v tanečním sportu. 

Abychom mohli tomuto výsledku dát co největší šanci na úspěch, a po zvážení všech sportovních 

elementů okolo Blackpoolských festivalů 2012, Prezidium WDSF (stejně jako v roce 2011) rozhodlo, 

že nezasáhne proti sportovcům, porotcům a dalším funkcionářům, kteří se zúčastní Blackpoolských 

festivalů v roce 2012. Sportovci, porotci a další funkcionáři nepotřebují souhlas WDSF k účasti na 

Blackpoolských festivalech 2012. 



Rád bych zdůraznil, že toto rozhodnutí se vztahuje výhradně na Blackpoolské festivaly a to pouze pro 

rok 2012. Rozhodnutí se tedy nevztahuje na další ročníky soutěže a neposkytuje žádnou výjimku 

nebo uvolnění požadavků, nebo pravidel WDSF, týkajících se dalších neregistrovaných soutěží, ať jsou 

v Anglii nebo kdekoliv jinde. Zejména sportovci a porotci musí dodržovat striktní pravidla nedávno 

revidovaného Kodexu chování a standardů etiky s ohledem na účast ve všech neregistrovaných 

soutěžích. 

Znovu potvrzuji, že v zájmu sportovců si WDSF přeje povzbudit organizátory UK Championships 

a International Championships ve snaze nalézt funkční řešení, které bude moci WDSF plně podpořit. 

Potvrzujeme, že i my budeme pokračovat v hledání fungujícího vztahu s organizátory Blackpoolských 

festivalů. Nicméně naléháme na vás, abyste odradili vaše sportovce od účasti na těchto 

Blackpoolských festivalech, dokud nejsme schopni najít řešení v zájmu všech sportovců, funkcionářů 

a tanečního sportu. 

Doufám, že tento dopis vám dává jasnější obrázek o současné strategii WDSF a práci v Anglii. 

S pozdravem, 

Carlos Freitag 

Prezident WDSF 

 


